
S§relsemöte Långsands Samfäl I i g hetsfören i ng

Datum:250301

Plats: Nabben och Digitalt

Närvarande: Mats Hilmersson, Anita Nordin Jagdmann, Hasse Persson, Sören Viktorsson,
Bengt Aronsson, Victoria Bell, Anna-Karin Granbom

1. Mötet öppnas

2. Dagordning och anmälan övriga frågor

3. Justerare
Anita valdes till justerare

4. Föregående protokoll
Gicks igenom och lades till handlingarna

5. Ekonomi
Det är tuå fastigheter som ännu inte har betalat tör 2024. Den ena har sänts till
inkasso och den andra är sänd till exekutiv auktionshandläggare.
Vinterväghållningen har varit sparsam sedan årsskiftet, vilket är positivt för ekonomin.

6. Vägar
Vägarna ser bra ut efter vintern. Finns vissa gropar som kommer att läggas igen i

april, då det är beställt grusning av våra grusvägar.
Offerter inhämtats för övre Nabbenvägen för två olika alternativ av hantering av
vägen;
Alternativ 1: Ta bort asfalten och återställande av grusvägen, kantskärning. Kostnad
1042000:- inkl moms.
Alternativ 2;Asfaltering av övre Nabbenvägen, sträckan Hallonstigen till
Smultronstigen. Kostnad 628200:- inkl moms

S§relsen bedömer att underhållskostnaderna kommer att vara jämförbara under en
25 års period, utifrån dags datums priser.

Beslut: Vi antar den offert som gäller Alternativ 2: Asfaltering av övre
Nabbenvägen, sträckan som gäller är från Hallonstigen till Smultronstigen.

7. Fastigheter
Anna-Karin gör inlägg i Facebookgruppen om att medlemmar i LSF kan lämna in
offert på arbeten som behöver utföras, sådana arbeten som är för stora för att hinnas
med på vår städdag.
Så håll utkik efter inlägg.

Caföet börjar bokas upp för sommaren 2425.
Midsommarafton och dagarna där efter är det ännu ingen som visat intresse för att ta
hand om. Hör av er till Anna-Karin Granbom om ni vill arrangera midsommarfirandet
och ha hand om caf6et midsommarafton och helgen därefter. Det går bra att vara
flera som tillsammans sköter om firandets olika delar.



Vårens städdagar
Städdag 1: En extrainsatt städdag 5 april. Vi behöver ta hand om ris som Vattenfall
har sågat ner utmed våra elledningar.
Till denna dag behöver vi bilar med släpvagnar och en mängd händer, så vi kan
forsla bort riset, som idag ligger och ser skräpigt ut.
Vi samlas vid Nabben klockan 9.00 och fördelar områden som vi ska arbete på-

Korvgrillning vid lunch, så det är viktigt att ni anmäler er på Facebook, så vi kan
köpa in rätt antal luncher.

Städdag 2: S{ r*"raj h*ir v*rens E*rdlnaråe ståie§dag. Anna-Karin gör lista med
uppgifter som s§relsen går igenom innan inlägg på Facebookgruppen. Ni kommer
som vanligt kunna anmäla in er till uppgifter som ska utföras under denna dag. Vi
flkar på fm och som vanligt avslutar vi dagens arbete med ärtsoppa och punsch.
Samling vid Nabben klockan 09.00. Mer på Facebook inom kort, där ni anmäler er
deltagande och skriver upp er på de uppgifter som behöver utföras.

8. Hamn
lnlägg på Facebook
Upprop!!!!
Den 29 rirars klockan 11.OCI träffas vi alla som vill vara rned och diskutera HAI\tiNENIS
FRATUTiD.

Det gäller inte bara dig som har båt, utan alla som vill vara med och bidra till att
hamnen lever vidare. lngen kan göra allt, men alla kan göra något. Visas inget
intresse, ställer sig styrelsen sig frågande till iläggningen av bryggoma.
Välkomna till Föreningshuset Nabben för detta viktiga möte. Mats kommer att ordna
med länk om man inte kan närvara på plats.

Victoria skickar mail till alla som haft båtplats om hamnens framtid och kallar till
mötet.

9. Skog
Ungskogsgallring kommer att beställas av BengtAronsson, hör av sig till Oskars
Allservice och annan skogskonsult. Det finns vissa områden inom Långsand som vi
behöver gallra, samtidigt som det finns ytor som vi måste lämna orörda.

Fem träd kommer att tas ner inom Långsand, träd som kan vålla skada och detta blir
en kostnad för LSF.

10. Övriga frågor
Bygglovsansökan Kanatklubben - kanotklubben har lämnat in en
bygglovsansökan till Kommunen, DIVR BO M-2025-57.

Beslut: Styrelsen beslutar att vi inte tillstyrker nybyggnationen på den plats som
kanotklubben ansökt om. Mats Hilmersson tar kontakt med Kommunen.

Svar till Kanotklubben - Styrelsen är öppen för andra förslag till placering, då vi
anser att byggnaden kommer att skymma utsikten från Föreningshuset.
Styrelseledamot från Kanotklubben bjuds in av Mats Hilmersson, till nästa
styrelsemöte 29 mars klockan 10.30.

11. Nästa möte



Lördag 29/3
Lördagen 3 maj
Kommande möten genomförs normalt 1:a lördagen i varje månad. Klockan 9.00-
11.00.

f 2. Mötet avslutas

Mats Hilmersson, ordförande Anna-Karin Granbom, sekreterare

O*,,[ ltnfuTtZ"&z*=.
Anita Nordin Jagdmann, justerare


